

Megan Healey

Megan is a first year Masters student at the Institute of Health Policy, Management, and Evaluation at the University of Toronto. Her research interests include transfers of care, feasible process improvement, informational continuity, and matching services to patient needs.

Megan's supervisor Dr. Sara Guilcher is an embedded scientist with Health Quality Ontario, and works with HQO to optimize transitions of care for individuals with complex needs using patient-centred episodes of care.

Megan's thesis will focus on understanding the challenges of transitions in care for individuals with mental health concerns from the perspectives of patients, family members, service providers, and system leaders.

Megan est étudiante en première année de maîtrise à l'Institut des politiques, de la gestion et de l'évaluation de la santé de l'Université de Toronto. Ses recherches portent notamment sur les transferts de soins, l'amélioration réalisable des processus, la continuité de l'information et l'adéquation des services aux besoins des patients.

Docteur Sara Guilcher, directrice des travaux de Megan, est chercheure pour Qualité des services de santé Ontario (QSSO). Elle collabore avec QSSO à l'optimisation des transitions de soins pour les personnes aux besoins thérapeutiques complexes au moyen d'épisodes de soins centrés sur le patient.

La thèse de Megan sera centrée sur la compréhension des défis que présentent les transitions de soins pour les personnes qui ont des problèmes de santé mentale du point de vue du patient, de ses proches, des prestataires de services et des dirigeants du système.